
Jaarverslag materiaal commissie 2021 

 

Wat een jaar. Een Corona jaar met twee verhuizingen.     12 jan 2022 

Verhuizen: 

Eerst naar de Markerkant daar is op de begane grond de opslagruimte en 

de eerste verdieping door Huub Rol aangepast naar de wensen van de 

verantwoordelijke functionarissen. De verhuizing met een gehuurde kleine 

vrachtwagen liep soepel en we waren dan ook snel klaar. 

Daarna kregen wij een nieuwe locatie “De Blauwe Reiger” aan “De 

Steiger” en daar hebben we nu één opslagruimte wat verder van de 

oefenruimte gelegen. Die opslag moest nog volledig worden ingericht. Om 

de materialen op eenvoudige wijze naar de oefenruimte te vervoeren zijn 

door Frans de twee aangeschafte karren aangepast en is er samen met 

Hein een fantastische inrichting van de opslag gerealiseerd. Edze had ook 

nog twee handige karren bij de Plus geregeld. De verhuizing moest in 

twee keer omdat we sneller het pand aan de Markerkant uit moesten dan 

dat we dachten. Ook hier weer een soepele samenwerking en met 

meerder auto’s gerealiseerd. Voor de overgebleven stellingmateriaal is 

een mail uitgegaan naar alle leden of er nog iemand geïnteresseerd is. Er 

zijn geen reacties ontvangen.  

Digitale muziek: 

De ontwikkeling met de digitale muziek op de schermen is goed 

gerealiseerd en kon bij die paar oefenavonden en natuurlijk ons concert 

erg goed gebruikt worden. Sander en Huub zijn helemaal ingewerkt op de 

bediening en Huub heeft de verantwoordelijkheid op zich genomen om in 

goede samenwerking met de muziekcommissie de songs bij te houden en 

zorg te dragen voor updates en het gebruik. 

Aanschaf: 

Er zijn geen noemenswaardige aanschaffen gedaan wat betreft de 

materialen. Wat batterijen twee bolderkarren en voor de rest wat kleine 

materialen voor reparaties etc. want de mutsen zijn al in 2020 

aangeschaft. Er zijn ook enkele kledingboxen aangeschaft. 

Wel is er door het bestuur besloten om ingeleverde kleding of schoon is of 

door de kledingcommissie wordt gereinigd. Dat scheelt je dan wel € 10,- 

in de teruggave van de borg. Er is momenteel geen reden om de borg te 

verhogen. Er worden wel enkele kledingstukken aangeschaft voor onze 

toekomstige damesleden. 



 

 

Bemanning: 

Wat betreft de verantwoordelijkheden zijn er wel grote veranderingen. 

Bestuursfunctie, Hein heeft het stokje overgenomen van Gert Jan. Hij is in 

het bestuur het aanspeekpunt voor alles wat met materialen betreft. 

Sander is toegetreden voor de ondersteuning bij de muziek, autocue en 

overige zaken rond de materialen. Fred moest helaas afhaken i.v.m. zijn 

gezondheid, maar Martin is en blijft de rots in de branding. 

Bij het kleding commissie zijn wel wat aanpassingen doorgevoerd. Marten 

is daar onze rots in de branding en heeft kort hulp gehad van Hein. Cobi is  

intussen aangetreden omdat er nu ook dames in het koor zitten. Omdat 

Hein de bestuursfunctie van Gert Jan heeft over genomen is hij uit de 

commissie gegaan en is René toegetreden. 

Zoals eerder genoemd hoort ook Huub tot de materiaalcommissie i.v.m. 

de autocue. 

Tot slot: 

Rest mij jullie, alle leden van harte te danken voor jullie hulp en 

medewerking, want zonder jullie hadden wij het niet voor elkaar 

gekregen. 

Met vriendelijke groet Hein van de Horst en Gert Jan Knoet. 

  

 


